
V ponedeljek, dne 10. januarja je bila zopet seja 
deželnega zbora. Kakor pripoveduje deželni glavar, 
bo zboroval deželni zbor do 26. januarja. Ako je ta 
vest došla glavarju iz dobrih virov, potem pomenja to 
v Jeziku politikov govorjeno, da deželai zbor češki ne 
1)0 sklican, in drugič da bo kmalu sklican državni 
zbor. Prej je bilo določeno, da se snide državni zbor 
šele 10. februarja. Gotovo se finančnemu ministru že 
mudi, da dobi kmalu novih tiavkov, 

V ponedeljkovi seji je bilo deželnemu zboru 
predloženo poročilo o ustanovitvi kmetijske šole v Št. 
Juriju ob južni železnici. 

Kmetijska šola v Št. Juriju. 
Poročilo o Šentjurski kmetijski šoli Je v deželnem 

zboru zastopal deželni poslanec dr, Korošec. 
Šola je stala dosedcy okroglo 430.000 kron, in 

sicer nakup posestva 90,000 kron, uprava 21.000 K, 
prenosni stroški 10.000 kron, zidava šolskega poslop
ja in gospodarskih poslopij 308.000 kron. 

V šolo se je letos sprejelo 25 učencev, drugo 
leto se jih bo sprejelo že lahko 30. Za sedaj pouču
jejo 3 učitelji. Šola bo trajala le 10 mesecev. Kadar 
bodo fantje odšli, bodo krajši gospodarski tečaji. Le
tos ob Veliki noči bo prvi knjigovodski tečaj. Tisko
vine za ta tečaj bo oskrbela c. kr. kmetijska, družba 
za Štajersko. 

Šola se je otvorila dne 4. januarja. K Šoli spa
da 42 ha posestva. Nekaj sebo še nakupilo, v kar je 
pripravljena svota 9000 kron. 

Nemci proti šoli. 
Strastno so govorili proti Šoli ter izrekli, da ne 

dovolijo potrebne svote nemški poslanci Einspinner, 
Otter in Franz. Po njih volji bi bilo, da bi Sloven
ci sploh he imeli nobene Šole, ampak ostali le hlapci, 

Deželni zbor štajerski. 

dekle in delavci, ki bi služili Nemcem kruh in boga
stvo. 

Nastop omenjene trojice nemških poslancev^ stu
dil se je celo drugim nemškim poslancem, ker je bila 
strast in sovraštvo do vsega, kar je slovenskega, 
preveč glasno govorila iz njih ust. 

Odgovor. 
Zavračala sta napade Nemcev deželni odbornik 

grof Attems in poročevalec dr. Korošec, 
Ko je prišlo do glasovanja, je bila velika veči

na za predlog, da se ustanovitev Šentjurske šole vza
me na znanje in se stroški odobrijo. 

S tem so naši poslanici srečno pripeljali to šol
sko zadevo, za kojo so se že prejšnji poslanci s hva
levredno žilavostjo borili, pod varno streho. 

Zanimivo. 
Dne 10, januarja se je volil vinogradniški od

sek. Prvikrat so ponudili pri tej volitvi Nemci Sloven
cem vsaj podpredsedniško mesto. Podpredsednikom je 
bil izvoljen poslanec RoŠkar. Ni sicer veliko, a ven
dar se vidi, da so ostre besede, s kojimi je bičal dr. 
Korošec pri razpravi o začasnem proračunu, postopa
nje nemške večine v odsekih, vendar imele upliv. 

V obrtni odsek je poslal Slovenski klub dr. Ver
stovšela in Novaka. 


